
ZÁPIS
z 1. jednání Zastupitelstva městské části Praha 7, 

které se konalo dne 10.03.2025

Přítomni: 17:00 hod.: Mgr. Jan Čižinský, PhDr. Ing. arch. Lenka Burgerová, Ph.D.,
Ing. Kamil Vavřinec Mareš Ph.D., MgA. Hana Třeštíková., Mgr. Hana Šišková, 
Pavel Zelenka, Ing. Jakob Hurrle, Ph.D., Mgr. Jiří Knitl, Martin Tománek, 
Ing. Jiří Štěpán, Alice Velková, RNDr. Pavel Řepa, Bc. Sylva Svobodová, 
PhDr. Miroslav Kunštát, Ph.D., Ignác Okamura, Mgr. et Mgr. Vladan Brož, 
JUDr. Tomáš Vavřinec, Mgr. Jiří Hejnic, Ing. Jan Ladin, Petr Mairych, Josef Neuberg, 
Mgr. Martin Suchánek, Bc. Ondřej Melena, Ing. arch. Matěj Čunát 
17:08 hod.: Pavel Vyhnánek, M.A, Radek Mikšík 
17:25 hod.: Jana Machová

Omluveni: doc. PhDr. Richard Biegel Ph.D., Ing. Adam Kalous

Přizváni:

Předsedající: Mgr. Jan Čižinský

Ověřovatelé: Bc. Ondřej Melena, Martin Tománek

Starosta Mgr. Jan Čižinský zahájil řádné jednání Z MČ P7 v 17:03 hodin.

Číslo
bodu

Bod
Komentář

1. Zahájení, volba návrhového a volebního výboru

Starosta Mgr. Jan Čižinský navrhl, aby návrhový výbor pracoval ve složení: Mgr. et Mgr. Vladan Brož,
Ing. Jiří Štěpán, RNDr. Pavel Řepa.

Předsedou návrhového výboru byl zvolen Mgr. et Mgr. Vladan Brož.

Předkladatel: STA Mgr. Jan Čižinský
Zpracoval: Odbor Kancelář starosty a tajemníka Hlasování: 24/0/0/0
Typ dokumentu: Informace Pořadí bodu na programu: 1.
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2. Schválení programu jednání Zastupitelstva MČ Praha 7

Na základě doručené rezignace na mandát zastupitelky MČ Praha 7 paní Pavlíny Lackové,
starosta Mgr. Jan Čižinský zařadil 2 návrhy na program jednání Zastupitelstva MČ Praha 7, které byly dodány po
schválení řádného programu:

• č. 0631 - Návrh k informaci o prohlášení náhradníka z kandidátní listiny Společně pro Prahu 7 pana 
Petra Mairycha za člena Zastupitelstva MČ Praha 7 na uprázdněný mandát z důvodu rezignace paní 
Pavlíny Lackové ve volebním období 2022 - 2026

• č. 0634 - k pověření člena Zastupitelstva MČ Praha 7 pana Petra Mairycha k podpisu listin a oddávání s 
účinností od 10.03.2025 do zániku mandátu ve volební období 2022 - 2026

• Radní Ing. Jakob Hurrle, Ph.D. informoval o tom, že materiál ke smlouvě o partnerství s finančním 
příspěvkem č. 04/OSZ/2025, Sml 00118/2025 mezi MČ Praha 7 a organizací Česká asociace streetwork, 
o.p.s., IČO 02032929 v rámci projektu „Komplexní přístup k řešení bezdomovectví a sociálního vyloučení 
v Praze 7 v roce 2025“ nebyl zařazen na tento upravený program.

Starosta Mgr. Jan Čižinský vznesl dotaz, zda jsou nějaké pozměňující návrhy k předloženému programu.

Starosta Mgr. Jan Čižinský doporučuje hlasovat o takto upraveném pořadí programu:

• 4. (0631) Návrh k informaci o prohlášení náhradníka z kandidátní listiny Společně pro Prahu 7 pana 
Petra Mairycha za člena Zastupitelstva MČ Praha 7 na uprázdněný mandát z důvodu rezignace paní 
Pavlíny Lackové ve volebním období 2022 - 2026

• 5. Složení slibu člena Zastupitelstva MČ P7
• 6. (0634) k pověření člena Zastupitelstva MČ Praha 7 pana Petra Mairycha k podpisu listin a oddávání s 

účinností od 10.03.2025 do zániku mandátu ve volební období 2022 - 2026
• 7. Dotazy a připomínky občanů 1

Diskuze: Bc. O. Melena, Mgr. J. Čižinský, Ing. J. Hurrle, Ph.D.

Předkladatel: STA Mgr. Jan Čižinský
Zpracoval: Odbor Kancelář starosty a tajemníka Hlasování: 24/0/0/0
Typ dokumentu: Informace___________________Pořadí bodu na programu: 2._____________________________

3. Připomínky k zápisu z předešlého jednání Zastupitelstva MČ Praha 7

Bez připomínek.

Předkladatel: STA Mgr. Jan Čižinský 
Zpracoval: Odbor Kancelář starosty a tajemníka 

_______ Typ dokumentu: Informace__________________ Pořadí bodu na programu: 3.
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4. Dotazy a připomínky občanů 1

• Dotazy a připomínky občanů 1 byly projednány po Složení slibu člena Zastupitelstva MČ P7 a schválení 
návrhu k pověření člena Zastupitelstva MČ Praha 7 pana Petra Mairycha k podpisu listin a oddávání s 
účinností od 10. 03. 2025 do zániku mandátu ve volební období 2022 - 2026.

p. Rónová - občanka P7
- na úvod cituje z Úmluvy o právech osob se zdravotním postižením
- upozorňuje na problémové přechody na Praze 7 a umístění dopravních sloupků ve vztahu k nevidomým
- vznesla dotaz na řešení podnětů ze schůzky se zástupci z organizace SONS ČR
- vznesla dotaz ohledně bezbariérového zpřístupnění do volebních místností ve školách na Praze 7, zda probíhá 
spolupráce s Magistrátem HMP a poukazuje na dodržování bezbariérových norem

Diskuze: Mgr. J. Čižinský, Mgr. H. Šišková

p. Rónová - občanka P7
- informuje, že na Facebooku sdílela fotografie problémových přechodů a špatně umístěných dopravních sloupků 
ve vodící linii
- dále se vyjadřuje ohledně doporučení bezbariérových norem na komunikacích a veřejných prostorách, které je 
obsaženo ve stavebním zákoně
- dále informuje ohledně stížností nevidomých na špatně umístěné dopravní sloupky na přechodech 

Diskuze: Mgr. J. Čižinský

Do zasedací místnosti přišla členka Zastupitelstva MČ Praha 7 Jana Machová.

p. Rónová - občanka P7 vznesla dotazy na řešení situací týkající se:
- navýšení počtu městských strážníků
- vymahatelnosti pokut a postihů za bezohledné parkování
- dopravního řešení a umístění dopravních balisetů ve vozovce

Diskuze: Mgr. J. Čižinský, Mgr. H. Šišková

Starosta Mgr. Jan Čižinský nechal hlasovat o 3. příspěvku p. Rónové - občanky P7 do diskuze.
Hlasování: S 27/0/0/0

p. Rónová - občanka P7 v souvislosti s plánovanou výstavbou nové základní školy na Praze 7 apeluje na 
vybavenost bezbariérových toalet

Diskuze: P. Zelenka, Mgr. J. Čižinský

Předkladatel: STA Mgr. Jan Čižinský 
Zpracoval: Odbor Kancelář starosty a tajemníka
Typ dokumentu: Informace___________________Pořadí bodu na programu: 4.___________________________
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5. Dotazy a připomínky občanů 2

• Dotazy a připomínky občanů 2 byly projednány po schválení návrhu k Memorandu o spolupráci mezi 
MČ Praha 7, Nadačním fondem, Agora 7, IČO: 04966856, Yarivem Ronenem a organizací Elpida, o. p. s., 
IČO: 27948706 a k poskytnutí individuálních dotací v oblasti sociální a zdravotní dle žádostí podaných v 
únoru 2025.

p. Valešová - občanka P7:
- se dotazuje ohledně dotace Nadačnímu fondu Agora 7 a jejímu fungování
- děkuje za zlepšení čistoty a pořádku zde na Praze 7
- dále vznesla dotazy - zda nemůže být využita voda z Vltavy pro čištění ulic a ohledně problematiky městského 
tepelného ostrova

Diskuze: Mgr. J. Čižinský, PhDr. Ing. arch. L. Burgerová, Ph.D. 

p. Rónová - občanka P7
- se dotazuje ohledně činnosti Komise pro bezbariérovost Rady MČ Praha 7 a jaké jsou výstupy z komise
- se zmiňuje o Komisi Rady hl. m. Prahy pro pěší a bezbariérovost a zve zvolené zástupce za MČ Praha 7 

na jednání
- chválí, že MČ Praha 7 byla jedna z prvních městských částí v Praze, která zřídila Komisi pro 

bezbariérovost

Diskuze: Mgr. J. Čižinský, P. Zelenka

Starosta Mgr. Jan Čižinský nechal hlasovat o 3. příspěvku p. Rónové - občanky P7 do diskuze.
Hlasování: S 24/0/0/3

p. Rónová - občanka P7
- hovoří ke Komisi Rady hl. m. Prahy pro pěší a bezbariérovost a zve zvolené zástupce za MČ Praha 7 na 

jednání

Mgr. Ondřej Mirovský, M.EM občan P7 vznesl dotazy:
- ke stavu ovzduší v Praze a její kvality (zmiňuje Index kvality ovzduší - ČHMÚ)
- k problematice městského tepelného ostrova
- k parkování na Praze 7 a k situaci ohledně parkovného pro elektromobily 

Diskuze: Mgr. J. Čižinský, P. Zelenka

Starosta Mgr. Jan Čižinský nechal hlasovat o 3. příspěvku místostarosty Pavla Zelenky do diskuze.
Hlasování: S 24/0/0/3

Člen Zastupitelstva MČ Praha 7 Ing. arch. Matěj Čunát se vyjadřuje
- ohledně parkovací reformy
- k dopravnímu řešení ve městě (zóny 30)
- k dostupnosti MHD

Diskuze: Mgr. J. Čižinský, P. Zelenka

Starosta Mgr. Jan Čižinský nechal hlasovat o 4. příspěvku místostarosty Pavla Zelenky do diskuze.
Hlasování: S 21/0/0/6

Předkladatel: STA Mgr. Jan Čižinský 
Zpracoval: Odbor Kancelář starosty a tajemníka
Typ dokumentu: Informace__________________ Pořadí bodu na programu: 5._____________________________
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6. 0001/25-Z k informaci o prohlášení náhradníka z kandidátní listiny Společně pro Prahu 7 pana 
Petra Mairycha za člena Zastupitelstva MČ Praha 7 na uprázdněný mandát z důvodu rezignace 
paní Pavlíny Lackové ve volebním období 2022 - 2026

Do zasedací místnosti přišli členové Zastupitelstva MČ Praha 7 Pavel Vyhnánek, M.A., Radek Mikšík. 

Předložil starosta Mgr. Jan Čižinský
Předkladatel: STA Mgr. Jan Čižinský Hlasování: 26/0/0/0
Zpracoval: Odbor Kancelář starosty a tajemníka Usnesení bylo Schváleno
Typ dokumentu: Usnesení____________________Pořadí bodu na programu: 6.__________________

7. Složení slibu člena Zastupitelstva MČ P7

Petr Mairych složil předepsaný slib člena Zastupitelstva MČ Praha 7, který potvrdil svým podpisem.

Předkladatel: STA Mgr. Jan Čižinský 
Zpracoval: Odbor Kancelář starosty a tajemníka
Typ dokumentu: Informace Pořadí bodu na programu: 7.

8. 0002/25-Z k pověření člena Zastupitelstva MČ Praha 7 pana Petra Mairycha k podpisu listin a oddávání s
účinností od 10.03.2025 do zániku mandátu ve volební období 2022 - 2026

Předložil starosta Mgr. Jan Čižinský
Předkladatel: STA Mgr. Jan Čižinský Hlasování: 26/0/0/0
Zpracoval: Odbor Kancelář starosty a tajemníka Usnesení bylo Schváleno
Typ dokumentu: Usnesení Pořadí bodu na programu: 8.

9. 0003/25-Z ke změně členství a zvýšení počtu členů Výboru pro vzdělávání, sociální politiku 
a zdravotnictví Zastupitelstva MČ Praha 7 z důvodu rozšíření pracovní činnosti

Předložil starosta Mgr. Jan Čižinský

Diskuze: J. Neuberg, Ing. J. Hurrle, Ph.D., Mgr. J. Čižinský

Starosta Mgr. Jan Čižinský nechal hlasovat o 3. příspěvku člena Zastupitelstva MČ Praha 7 Josefa Neuberga do 
diskuze.
Hlasování: S 24/0/0/3

Diskuze: J. Neuberg, Mgr. J. Čižinský

Předkladatel: STA Mgr. Jan Čižinský Hlasování: 23/0/3/1
Zpracoval: Odbor Kancelář starosty a tajemníka Usnesení bylo Schváleno 
Typ dokumentu: Usnesení Pořadí bodu na programu: 9.

10. 0004/25-Z ke smlouvě o zřízení služebností a dalších závazcích spolupráce mezi MČ Praha 7 a
Česká republika - Ministerstvo vnitra, IČO: 00007064, Dopravní podnik hl. m. Prahy, akciová společnost,
IČO: 00005886, Park Living s.r.o., IČO: 01798502

Předložil místostarosta Ing. Kamil Vavřinec Mareš, Ph.D. 

Diskuze: Mgr. J. Čižinský

Předkladatel: MISTA Ing. Kamil Vavřinec
Mareš, Ph.D. Hlasování: 27/0/0/0
Zpracoval: Odbor právní Usnesení bylo Schváleno
Typ dokumentu: Usnesení Pořadí bodu na programu: 10.
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11. 0005/25-Z k Memorandu o spolupráci mezi MČ Praha 7, Nadačním fondem, Agora 7,
IČO: 04966856, Yarivem Ronenem a organizací Elpida, o. p. s., IČO: 27948706

Při projednávání tohoto návrhu byla spuštěna prezentace.
Předložil radní Ing. Jakob Hurrle, Ph.D.

Diskuze: Mgr. J. Čižinský, Ing. J. Ladin, Ing. J. Hurrle, Ph.D., Mgr. H. Šišková, Bc. S. Svobodová, Bc. O. Melena, 
p. Valešová - občanka P7

Předkladatel: RAD Ing. Jakob Hurrle, Ph.D. Hlasování: 22/0/5/0
Zpracoval: Odbor právní Usnesení bylo Schváleno
Typ dokumentu: Usnesení____________________Pořadí bodu na programu: 11.___________________________

12. 0006/25-Z k poskytnutí individuálních dotací v oblasti sociální a zdravotní dle žádostí podaných 
v únoru 2025

Předložil radní Ing. Jakob Hurrle, Ph.D.

Diskuze: Bc. O. Melena, Ing. J. Hurrle, Ph.D.

Předkladatel: RAD Ing. Jakob Hurrle, Ph.D. 
Zpracoval: Odbor sociálního začleňování
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování: 21/0/5/1
Usnesení bylo Schváleno
Pořadí bodu na programu: 12.

13. 0007/25-Z ke smlouvě o partnerství s finančním příspěvkem č. 05/OSZ/2025, Sml 00119/2025 mezi 
MČ Praha 7 a 7U s.r.o., IČO: 26418274 v rámci projektu „Komplexní přístup k řešení bezdomovectví a 
sociálního vyloučení v Praze 7 v roce 2025“

Předložil radní Ing. Jakob Hurrle, Ph.D.

Diskuze: Bc. O. Melena, Mgr. J. Čižinský, Ing. J. Hurrle, Ph.D.

Předkladatel: RAD Ing. Jakob Hurrle, Ph.D. Hlasování: 26/0/0/1
Zpracoval: Odbor sociálního začleňování Usnesení bylo Schváleno
Typ dokumentu: Usnesení Pořadí bodu na programu: 13.

14. 0008/25-Z ke smlouvě o poskytnutí dotace mezi MČ Praha 7 a Českou asociací streetwork, o.p.s., 
IČO: 02032929

Předložil radní Ing. Jakob Hurrle, Ph.D.

Diskuze: Bc. O. Melena, Mgr. J. Čižinský, Ing. J. Hurrle, Ph.D.

Předkladatel: RAD Ing. Jakob Hurrle, Ph.D. Hlasování: 26/0/0/1 
Zpracoval: Odbor sociálního začleňování Usnesení bylo Schváleno
Typ dokumentu: Usnesení Pořadí bodu na programu: 14.

15. 0009/25-Z k informaci o činnosti Rady MČ Praha 7 a plnění úkolů uložených Radě MČ Praha 7 
Zastupitelstvem MČ Praha 7 v období mezi 10. jednáním Zastupitelstva MČ Praha 7 v 
roce 2024 a 1. jednáním Zastupitelstva MČ Praha 7 v roce 2025

Předložil starosta Mgr. Jan Čižinský
Předkladatel: STA Mgr. Jan Čižinský Hlasování: 25/0/0/2
Zpracoval: Odbor Kancelář starosty a tajemníka Usnesení bylo Schváleno 
Typ dokumentu: Usnesení Pořadí bodu na programu: 15.
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16. 0010/25-Z k informaci o činnosti Kontrolního výboru Zastupitelstva MČ Praha 7 v období mezi
10. jednáním Zastupitelstva MČ Praha 7 v roce 2024 a 1. jednání Zastupitelstva MČ Praha 7 v roce 2025

Předložil předseda Kontrolního výboru Z MČ P7 Bc. Ondřej Melena
Předkladatel: PŘEDKV Bc. Ondřej Melena Hlasování: 25/0/0/2
Zpracoval: Kontrolní výbor Usnesení bylo Schváleno
Typ dokumentu: Usnesení Pořadí bodu na programu: 16.

17. 0011/25-Z k Rámcovému plánu činnosti Kontrolního výboru Zastupitelstva MČ Praha 7 na rok 2025

Předložil předseda Kontrolního výboru Z MČ P7 Bc. Ondřej Melena
Předkladatel: PŘEDKV Bc. Ondřej Melena Hlasování: 25/0/0/2
Zpracoval: Kontrolní výbor Usnesení bylo Schváleno
Typ dokumentu: Usnesení Pořadí bodu na programu: 17.

18. 0012/25-Z k informaci o činnosti Finančního výboru Zastupitelstva MČ Praha 7 v období mezi 10. 
zasedáním Zastupitelstva MČ Praha 7 v roce 2024 a 1. zasedáním Zastupitelstva MČ Praha 7 v roce 2025

Předložila předsedkyně Finančního výboru Zastupitelstva MČ Praha 7 Jana Machová
Předkladatel: PŘED FV Jana Machová Hlasování: 25/0/0/2
Zpracoval: Finanční výbor Usnesení bylo Schváleno
Typ dokumentu: Usnesení Pořadí bodu na programu: 18.

19. 0013/25-Z k Rámcovému plánu činnosti Finančního výboru Zastupitelstva MČ Praha 7 na rok 2025

Předložila předsedkyně Finančního výboru Zastupitelstva MČ Praha 7 Jana Machová
Předkladatel: PŘED FV Jana Machová Hlasování: 24/0/0/3
Zpracoval: Finanční výbor Usnesení bylo Schváleno
Typ dokumentu: Usnesení Pořadí bodu na programu: 19.

20. 0014/25-Z k informaci o činnosti Výboru pro vzdělávání, sociální politiku a zdravotnictví Zastupitelstva 
MČ Praha 7 v období mezi 10. jednáním Zastupitelstva MČ Praha 7 v roce 2024 a 1. jednáním 
Zastupitelstva MČ Praha 7 v roce 2025

Předložila předsedkyně Výboru pro vzdělání, sociální politiku a zdravotnictví Z MČ P7 Bc. Sylva Svobodová 
Předkladatel: PŘED VSZ Bc. Sylva Svobodová Hlasování: 26/0/0/1 
Zpracoval: Výbor pro VSZ Usnesení bylo Schváleno
Typ dokumentu: Usnesení Pořadí bodu na programu: 20.

21. 0015/25-Z k Rámcovému plánu činnosti Výboru pro vzdělávání, sociální politiku a zdravotnictví
Zastupitelstva MČ Praha 7 na rok 2025

Předložila předsedkyně Výboru pro vzdělání, sociální politiku a zdravotnictví Z MČ P7 Bc. Sylva Svobodová
Předkladatel: Bc. Sylva Svobodová Hlasování: 26/0/0/1
Zpracoval: Výbor pro VSZ Usnesení bylo Schváleno
Typ dokumentu: Usnesení Pořadí bodu na programu: 21.

22. 0016/25-Z k dopisu adresovaném Zastupitelstvu MČ Praha 7

Předložil starosta Mgr. Jan Čižinský
Předkladatel: STA Mgr. Jan Čižinský Hlasování: 25/0/0/2
Zpracoval: Odbor Kancelář starosty a tajemníka Usnesení bylo Schváleno
Typ dokumentu: Usnesení Pořadí bodu na programu: 22.
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23. Různé - dotazy členů Zastupitelstva MČ Praha 7

Člen Zastupitelstva MČ Praha 7 Ing. Jan Ladin se vyjadřuje
- k objektu pavilonu Expo 58 konkrétně k situaci s potkany u popelnic
- ohledně havarijního stavu Hanavského pavilonu a nepovoleného parkování aut u Hanavského pavilonu

Člen Zastupitelstva MČ Praha 7 Ing. Jan Ladin požaduje, aby Zastupitelé MČ Praha 7 dostali informace 
ohledně Expo 58 a dále požaduje řešení havarijního stavu Hanavského pavilonu

Diskuze: P. Zelenka, Mgr. J. Čižinský, Ing. K. V. Mareš, Ph.D., Mgr. R. Špok, Ing. J. Ladin

Člen Zastupitelstva MČ Praha 7 Ing. Jan Ladin se dále vyjadřuje
- ke sporu věcného břemena průjezdu pro auta k objektu budovy Expo 58
- k charakteru budovy Hanavského pavilonu
- k havarijnímu stavu Hanavského pavilonu a její správy 7U s.r.o.
- k investování do nemovitosti a její údržby a zajištění obyčejné péče o majetek
- k umístění toalet u Hanavského pavilonu
- ke krácení příspěvků do Hyde parku v Hobuletu

Člen Zastupitelstva MČ Praha 7 Petr Mairych se vyjádřil k jednání místostarosty P. Zelenky s provozovatelem 
objektu EXPO 58

JUDr. Tomáš Vavřinec, člen Zastupitelstva MČ Praha 7 upozornil na přechod na Bubenském nábřeží, kde přechod 
končí v trávě

Místostarosta Pavel Zelenka sděluje, že TSK má letos v investičním plánu přestavbu přechodu na Vltavské

Člen Zastupitelstva MČ Praha 7 Mgr. Jiří Hejnic hovoří ke krácení příspěvků do Hyde parku v Hobuletu, a dále se 
vyjadřuje, k tomu, že TOP 09 nemá zástupce v Redakční radě Hobuletu

Diskuze: P. Zelenka, Bc. Sylva Svobodová, Ing. K. V. Mareš, Ph.D., Mgr. J. Čižinský, Ing. J. Ladin

Starosta Mgr. J. Čižinský nechal hlasovat o 3. příspěvku Ing. Jana Ladina do diskuze.
Hlasování: S 19/0/0/8

Člen Zastupitelstva MČ Praha 7 Josef Neuberg se vyjádřil k jednotlivým postupům rekonstrukcí v předchozích 
období a v současnosti

Starosta Mgr. Jan Čižinský nechal hlasovat o 3. příspěvku člena místostarosty Pavla Zelenky, a o svém 3. 
příspěvku do diskuze.
Hlasování: S 21/0/0/6

Diskuze: Bc. Sylva Svobodová, Mgr. J. Čižinský, P. Zelenka, Ing. J. Ladin

Starosta Mgr. J. Čižinský nechal hlasovat o 4. příspěvku Ing. Jana Ladina, a o svém 4. příspěvku do diskuze. 
Hlasování: S 20/0/0/7

Člen Zastupitelstva MČ Praha 7 Petr Mairych hovoří o situaci ohledně kácení stromů u objektu pavilonu Expo 58

Člen Zastupitelstva MČ Praha 7 Mgr. Jiří Hejnic upřesňuje, že uzavření komunikace k objektu Expo 58 bylo 
z důvodu pokácení stromu

Diskuze: Mgr. J. Čižinský, P. Zelenka, Ing. J. Ladin

Starosta Mgr. J. Čižinský nechal hlasovat o 3. příspěvku Petra Mairycha, a o svém 5. příspěvku do diskuze. 
Hlasování: S 18/0/0/9

Diskuze: Mgr. J. Čižinský, P. Zelenka, Ing. J. Ladin
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Předkladatel: STA Mgr. Jan Cižinský 
Zpracoval: Odbor Kancelář starosty a tajemníka
Typ dokumentu: Informace__________________ Pořadí bodu na programu: 23.

24. Závěr

Předkladatel: STA Mgr. Jan Cižinský 
Zpracoval: Odbor Kancelář starosty a tajemníka
Typ dokumentu: Informace Pořadí bodu na programu: 24.

Starosta Mgr. Jan Čižinský ukončil řádné jednání Z MČ P7 ve 20:02 hodin.

Přílohy: Hlasování

Mgr. Jan Cižinský

Ověřovatelé:

Bc. Ondřej Melena Martin Tománek

Zapisovatelé:

Lukáš Petrusek - zápis Jiřina Ullrichová - usnesení

Klára Šikýřová - hlasovací zařízení
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